

# 1. Semestergruppemøde

Dagsorden

1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær
2. Semesteret generelt
3. Studiemiljø
4. Evaluering af kurser
5. Projektstatus
6. Eventuelt

*Kan frit distribueres  
Godkendt*

**Aalborg Universitet**  
Postboks 159  
9100 Aalborg

**Sagsbehandler:**  
Emma Louise Nørgaard  
Reberholt  
Telefon: 99402415  
Email: elnr@hst.aau.dk

Dato: 02-10-2023  
Sagsnr.: 2023-412-03702

Referat af Semestergruppemøde for Idræt 1. semester den 2. oktober 2023

**Deltagere:** Mathias Vedsø (semesterkoordinator) og Emma Reberholt (studiesekretær). Der var studerende repræsenteret fra følgende grupper: 1101, 1102, 1103, 1104, 1105 og 1106.

**Øvrige deltagere:** Emma tog referat af mødet.

## Ad 1. Eventuelle meddelelser fra koordinator/sekretær

---

- Der er nogle inforskærme i Gigantium, som de studerende har mulighed for at få noget information op på, f.eks. fælles arrangementer. De studerende skal selv lave indholdet (i PowerPoint), og skrive hvilken periode det skal stå der. Det skal sendes til studiesekretæret, som så sender det videre.
- Der kommer snart et bur med nogle bolde nede i hal 2, som de studerende frit kan bruge mellem forelæsninger.

## Ad 2. Semestret generelt

---

- De studerende synes, at det er svært at svare på hvordan det går, da de stadig er i opstartsfasen / kravlegårdsstadiet. Men alt i alt synes de, at det går godt.
- Det har været en god start. De er blevet taget godt imod, både af undervisere og tutorer.
- De synes, at det er dejligt at projekt først starter senere på semestret, så de kan få en god fornemmelse af kurserne, og komme godt i gang med dem, da der er mange nye indtryk.
- Det har måske været en lidt for stille start, da der har været mange dage, hvor de ikke har haft undervisning, og der har ikke været så meget læsestof endnu.

- Det kunne være dejligt, hvis de studerende kunne få nogle ideer til projektemne i starten, så de kunne gå i gang at idegenerere.

### **Ad 3. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, seminarrum, fælles sociale aktiviteter på semestret, kommunikation med underviser, vejleder og studieseekretær)**

---

- Faciliteterne i Gigantium fungerer fint.
- Nogle studerende synes, at det er fedt at have et sted der er "ens eget", og andre kan godt savne universitetsmiljøet og studerende fra andre uddannelser.
  - o Semesterkoordinatoren forklarer, at de studerende har meget praksis undervisning, så derfor er de i Gigantium. Men de studerende er velkommen til at sidde ude i SUND-bygningen, og andre steder på Campus.
- Fællesområdet i Gigantium er ikke optimalt som grupperum. Alle kan høre alle, og der er ikke mulighed for private samtaler.

### **Ad 4. Evaluering af kurser**

---

#### Anatomi, fysiologi og sundhed:

- Opbygningen er god.
- Det fungerer godt med forelæsning først efterfuldt af opgaveløsning.
- Det kører ganske udmærket.

#### Idrætssociologi og friluftsliv:

- Nogle kan have svært ved at bevare interessen til forelæsning, da underviser står meget stille.
- Dejligt med forskellige undervisere.
- Dejligt at de er ude og prøve tingene på egen krop i naturen.
- De er tidligt i forløbet, men indtil videre er det godt, og de studerende er positive.

#### Introduktion til problembaseret læring og videnskabsteori:

- Det er svært at følge med i hvad underviser skriver på tavlen pga. mærkelige forkortelser, og det er ikke sat i punkttopstilling. Underviseren har tendens til at sige én ting og skrive en anden ting på tavlen.
- Der er god relevans i forelæsningserne, og de studerende kan godt se, at det de lærer er brugbart i deres projektarbejde.
- Det kan være svært at gennemskue hvad man skal kunne til eksamen, og hvordan eksamen kommer til at forløbe.
  - o Semesterkoordinator siger, at de studerende evt. kan spørge underviser hvordan eksamen kommer til at forløbe.
- Fedt at de har fået den baggrundsviden de har, inden de går i gang med projektarbejde.

#### Læringsteori og idrætspædagogik i boldspil:

- Ikke i gang med kurset endnu.

#### **Ad 5. Projektstatus**

---

- Alle projektgrupperne har kontaktet deres vejleder og fået sat et møde op.

#### **Ad 6. Eventuelt**

---

- Sidefagsstuderende synes de har lidt svært ved at finde ud af, hvilke møder de skal deltage i.
  - o Semesterkoordinator siger, at de skal deltage til møder der har med selve semesteret / kurser at gøre, som f.eks. semestergruppemøder, og ikke møder der handler om selve projektet, som statusseminar.